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Záznam ze zasedání Školské rady 

ZŠ a MŠ, Hrádek nad Nisou – Loučná, p. o., 

Hartavská 220, 463 34 Hrádek nad Nisou – Loučná 

 1. zasedání Školské rady se konalo 15.3.2022 od 15 hodin 

v budově školy ZŠ a MŠ, Hrádek nad Nisou – Loučná, p. o. 

 Přítomni: 

Mgr. Božena Látová – ředitelka školy 

Mgr. Monika Hrabarová – zástupce pedagogických pracovníků školy, 

předsedkyně Školské rady 

Mgr. Hedvika Zimmermannová – zástupce zřizovatele 

pan Martin Halbich – zástupce zákonných zástupců 

 Program zasedání: 

1) Uvítání ve školním roce 2021/2022 

2) Volba nového předsedy Školské rady 

3) Seznámení s jednacím řádem Školské rady 

4) Seznámení s rozpočtem města na rok 2022 

5) Investiční záměr školy 

6) Jiné možnosti potravinové pomoci 

7) Žádosti o grantovou podporu 

8) Revize RVP 

9) Projekty a plány tohoto školního roku 
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10) Prohlídka budovy školy 

11) Závěr a shrnutí zasedání Školské rady 

 

1) Přivítání členů Školské rady, poděkování paní ředitelce za účast během 

zasedání, složení Školské rady se mění, nový zástupce zřizovatele 

Mgr. Hedvika Zimmermannová. 

2) Nově zvolena předsedkyně Školské rady Mgr. Monika Hrabarová. 

3) Seznámení s jednacím řádem Školské rady, bude zaslané elektronicky na 

email všech zúčastněných. 

4) Seznámení s rozpočtem města na rok 2022 pro příspěvkovou organizaci. 

5) Investiční záměr každé školy, schválen příspěvek Radou města ve výši 

2 milióny Kč. Náš záměr je modernizace školní jídelny. Seznámení 

s konkrétním investičním záměrem. Plán je cca 350 tisíc Kč. Oprava zdi, 

výměna kachliček, umyvadla, nákup nových stolů a židlí. Zakázky byly 

zadány, nyní se očekávají finanční nabídky. 

6) Diskuze o jiných možnostech potravinové pomoci. Především se jedná 

o nově přijaté žáky z Ukrajiny. V současném školním roce rozšíření 

MŠ ze dvou na tři třídy. 

7) Podáno několik žádostí o grantovou podporu. Nákup kompenzačních 

pomůcek vždy pro jednoho vybraného žáka, jedná se o částku cca 50 tisíc Kč 

a je nutná spoluúčast školy. Systémová podpora pro žáky ZŠ, jedná se 

o přírodní učebnu, učební prvky pro potřeby všech žáků. Jedná se o částku 

50 tisíc Kč se spoluúčastí školy. Nově požádáno o příspěvek na volnočasové 

aktivity. Smysluplné naplnění odpoledních aktivit. Vědecká činnost, řemesla, 

malování a zpívání. Absolvovali jsme projekt primární prevence, pobytový 

program. I v tomto školním roce se budeme účastnit, téma vandalismus. 

8) Revize RVP, od příštího školního roku začneme dle nového RVP. 
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9) Projekt mezi námi, navštěvování v seniorparku. Českoněmecký fond 

budoucnosti. Investice v tomto školním roce, nakoupení nových učebnic, 

postupně opravit a vybavit všechny třídy. Oslovit velké firmy ohledně úprav 

vnitřních prostor škol jako sponzorský dar. Akce pro pracovníky školy 

a jejich rodiny, úklid půdních prostor školy. 

10) Prohlídka celé budovy školy. 

11) Závěr a shrnutí celého zasedání školské rady. 

 

Záznam zpracovala: Mgr. Monika Hrabarová – předsedkyně Školské rady 

 

V Hrádku nad Nisou, dne 15.3.2022 


